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Beslut i korthet från teknik- och
fastighetsnämnden 22 februari

Här kan du läsa en sammanfattning av de beslut som fattades på dagens
teknik- och fastighetsnämnd.

Villkor för sommarvatten

Teknik- och fastighetsförvaltningen får varje år ett flertal önskemål från
Karlstadsbor som vill dra sommarvatten till sin bostad. Det finns också ett
flertal fastighetsägare som har sommarvatten men inte har ett skriftligt avtal.
För att kunna ha en likartad hantering av dessa önskemål och förfrågningar



behöver nämnden besluta om ett antal övergripande villkor så att
förvaltningen kan ta fram en anvisning och avtalsmall.

Beslut: Teknik- och fastighetsnämnden tillåter sommarvattenledningar enligt
de övergripande villkor och ansvarsfördelningen som framgår i förvaltningens
tjänsteskrivelse.

E-förslag om underhåll av gångväg på Rudsberget

I ett e-förslag till kommunen föreslår en medborgare att kommunen ska
underhålla en gångväg öster om Rudsberget genom att vinterväghålla och slå
gräset. Gångvägen används flitigt av boende i området och plogas inte
vintertid. Under sommaren växer gräset så passmycket att de låga
belysningsstolparna längs vägen blir skymda. E-förslaget har fått 51
underskrifter och 15 kommentarer från medborgare som instämmer med
förslagsställaren.

Beslut: Nämnden godkände den del av e-förslaget som avser slagning av
gräs, vilket kommer att genomföras vid behov från och med 2023 och tills
vidare till en ungefärlig kostnad av 10 000 kronor per år. Underhållet
finansieras inom ordinarie driftbudget. Nämnden avslog den del av e-
förslaget som avser vinterväghållning med anledning av att gångvägen har
för brant längsgående lutning för att kunna vinterväghållas på ett säkert sätt.

E-förslag om brygga för att lägga i kanot och SUP

I ett e-förslag till kommunen föreslår en medborgare att en brygga ska
byggas längs Älvgatan, mellan Klaraborgsbron och Centralsjukhuset i
Karlstad, för att ge Karlstadsbor möjlighet att lägga i och ta upp kajak, kanot
och SUP (Stand up paddleboard) där. Karlstads kommun arbetar kontinuerligt
med att förbättra allmänhetens åtkomst till vattendrag. Det finns idag flera
möjliga platser i närheten av stadsdelen Kvarnberget där det går att sjösätta
kanot, kajak och SUP. Enligt kommunens Policy för bryggor på kommunal
mark i Karlstads kommun, från 2013, ligger det föreslagna området inom
grön zon som är den mest restriktiva zonen mot bryggor och en brygga med
badmöjlighet är inte lämplig i området.

Beslut: Nämnden avslog e-förslaget.



Kostnadsförslag för renovering av Skutbergsgården framtaget

I november 2021 gav kommunstyrelsen i enlighet med ett politiskt initiativ i
uppdrag till kommunledningskontoret att i samverkan med berörda
förvaltningar ta fram en förstudie för att utreda utvecklingsmöjligheterna och
hitta verksamheter till de tre viktigaste byggnaderna på Skutberget. I
förstudien togs det fram ett antal förslag på utveckling och tillhörande
investeringskostnader för flera byggnader på Skutberget, bland annat för
Skutbergsgården. Förvaltningen har därför tagit fram ett förslag på vad det
skulle kosta att totalrenovera Skutbergsgården för att den i framtiden ska
kunna användas av flera olika barnverksamheter.

Beslut: Nämnden godkände tjänsteskrivelsen som skickas vidare som
återrapportering till kommunstyrelsen.

Samrådsyttrande för del av Viken 2:1, bostäder intill Tullholmsviken

Stadsbyggnadsförvaltningen har, på begäran av teknik- och
fastighetsnämnden, upprättat ett förslag till detaljplan för del av Viken 2:1
och sänt ut detta på samråd till bland annat teknik- och
fastighetsförvaltningen för yttrande. Syftet med detaljplanen är att bygga
bostäder intill Tullholmsviken och den är även en del i en dubbel
markanvisning där exploatören ska genomföra en byggnation i Väse.

Beslut: Nämnden godkänner planförslaget tillstyrks under förutsättning att
nämndens synpunkter i samrådsyttrandet beaktas i det fortsatta arbetet.

Övriga ärenden från dagens nämnd

• Utvidgad inhyrning av kontorslokaler på Ramgatan på Våxnäs.
• Begäran om planändring inom Kronoparken 1:1 och Tribunen 1.
• Planbegäran och markanvisning för del av Stodene 1:37.
• Årsredovisning och intern kontrollplan 2022.

Samtliga ärenden på karlstad.se

Här kan du se samtliga ärenden som behandlades på dagens nämnd och
handlingarna i varje ärende.

https://karlstad.se/Kommun-och-politik/Kommunens-organisation/Namnder/Teknik--och-fastighetsnamnden/Kallelser-och-protokoll/#f8dd7bc30e0b31-2b93a7cb920316831-09b5504e78d45274509
https://karlstad.se/Kommun-och-politik/Kommunens-organisation/Namnder/Teknik--och-fastighetsnamnden/Kallelser-och-protokoll/#f8dd7bc30e0b31-2b93a7cb920316831-09b5504e78d45274509


När protokollet är färdigjusterat så hittar du det på samma webbsida.

För mer information kontakta:

Monika Bubholz (MP), ordförande i teknik- och fastighetsnämnden, 054-540
12 85

Joachim Gustafsson, tillförordnad teknik- och fastighetsdirektör på dagens
nämnd, 054-540 68 74


